
Protokół nr XXIX/20 
sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 30 grudnia 2020 r. 

 

 

              O godzinie 10:05 Przewodniczący Rady Marek Wawrzynek otworzył obrady 

wypowiadając oficjalną formułę: „Otwieram dwudziestą dziewiątą sesję Rady Miejskiej 

Węglińca”. Powitał wszystkich zebranych i poinformował, że w posiedzeniu bierze udział 

czternastu radnych, w związku z powyższym stwierdził, że obrady są prawomocne, dodał, że 

na sali obrad nie ma Pana Łukasza Pańków ale bierze on udział w sesji w sposób zdalny a 

nieobecny jest Pan Jerzy Peroński.  

Obecni: 

1. Wanda Antonina Batog 

2. Waldemar Błauciak 

3. Maria Fedyczkowska 

4. Andrzej Fink 

5. Bogumiła Glonek 

6. Elżbieta Grabowska 

7. Łukasz Kocot 

8. Łukasz Pańków 

9. Stanisław Papież 

10. Jerzy Peroński 

11. Mirosław Piątka 

12. Tomasz Szymański 

13. Dawid Szymczak 

14. Grzegorz Tyrakowski 

15. Marek Wawrzynek 

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 a lista osób zaproszonych i uczestniczących w 

posiedzeniu stanowi zał. nr 2. 

 

Przewodniczący odczytał fragment zawiadomienia o sesji: „z uwagi na obowiązujące przepisy 

osoby biorące udział w posiedzeniu zobowiązane są do zasłaniania ust i nosa przy pomocy 

maseczki bądź przyłbicy. Osoby nie noszące maseczek proszone są o przedstawienie 

zaświadczenia lekarskiego bądź innego stosownego dokumentu zwalniającego z obowiązku 

noszenia maseczki.” 

 

Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad, który został przekazany 

wszystkim zainteresowanym wraz z materiałami na sesję (zał. nr 3), Burmistrz Gminy i Miasta 

Mariusz Wieczorek wniósł o wprowadzenie uchwały w sprawie ustalenia wydatków 

niewygasających z końcem 2020 roku. Przewodniczący dodał, że projekt ten był omawiany na 

wczorajszym wspólnym posiedzeniu komisji. Radni przystąpili do głosowania w sprawie 

wprowadzenia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Tomasz Szymański, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 



Jerzy Peroński 

 

Ponieważ nie było więcej uwag ani zgłoszeń, przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia 

porządku obrad z wprowadzonymi zmianami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Tomasz Szymański, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

 
Następnie przystąpiono do punktu 3, tj. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH. Prowadzący obrady 

przypomniał, że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. Dodał, że jeżeli 

będzie to możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części posiedzenia. W przypadku 

braku takiej możliwości, zainteresowanemu zostanie przekazana pisemna odpowiedź. 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było PRZYJĘCIE PROTOKOŁU SESJI Z DNIA 26 LISTOPADA 2020 

R. I 08 GRUDNIA 2020R. 

Uwag nie zgłoszono więc przystąpiono od razu do głosowania, wpierw w sprawie przyjęcia 

protokołu z dnia 26.11.2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Tomasz Szymański, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

 

W następnej kolejności radni przystąpili do głosowania, w sprawie przyjęcia protokołu sesji z 

dnia 08.12.2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Tomasz Szymański, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

 

Kolejny punkt porządku obrad dotyczył SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. Kserokopia pisemnego sprawozdania, obejmującego miesiąc październik br. 

stanowi zał. nr 4, a obejmujące listopad stanowi załącznik nr 5. 

W związku z pytaniem radnego Stanisława Papieża Burmistrz Gminy i Miasta Mariusz 

Wieczorek wyjaśnił, że droga przy ul. Harcerskiej w Ruszowie zostanie przejęta przez gminę 



zgodnie ze specustawą a dokumentacja zostanie zrobiona na całe przedsięwzięcie i dojdzie do 

tego odszkodowanie. Więcej pytań nie było więc radni przystąpili do głosowania w sprawie  

przyjęcia sprawozdania z pracy Burmistrza za październik br. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Tomasz Szymański, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

 

Nie było pytań więc radni od razu przystąpili do głosownia w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z pracy Burmistrza za listopad br. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Tomasz Szymański, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

 

Kolejny punkt porządku obrad dotyczył SPRAWOZDANIA Z PRAC KOMISJI ZA 2020 ROK.  

Radny Andrzej Fink odczytał sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. Przewodniczący pozostałych 

komisji swoje sprawozdania przedstawią na kolejnej sesji. 

 

Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad tj. BLOKU UCHWAŁ. 

Projekty rozpatrzono w następującej kolejności: 

1. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec 

Na wstępie prowadzący posiedzenie przypomniał, że w dniu wczorajszym na wspólnym 

posiedzeniu wszystkich komisji zostały szczegółowo omówione zarówno projekt budżetu jak i 

WPF wraz z autopoprawkami, jednak ze względu na obowiązującą procedurę przybliżymy 

najważniejsze parametry, poza tym mogły nasunąć się dodatkowe pytania. Głos zabrał 

Burmistrz, który przekazał, że budżet obecny i na przyszły rok są porównywalne jeśli chodzi o 

zadania, które chcemy wykonać. Staramy się o środki zewnętrze, dotacje i dzięki temu  dochody 

majątkowe są w innej większej wysokości. W 2020 roku dochody majątkowe wyniosły ponad 

3,7 mln zł a w 2021 mają wynieść ponad 7,7 mln zł. Ogromne wsparcie mamy z Funduszu 

Inwestycji Lokalnych. Obecnie trwają prace związane z przebudową Sali Sportowej w 

Ruszowie, które maja się zakończyć w 2021 r.. Niektóre inwestycje rozpoczynamy w tym roku 

ale będą one w głównej mierze realizowane w przyszłym, m.in. budowa żłobko-przedszkola, 

przebudowa ul. Sikorskiego, budowa Posterunku Policji, na realizację których udało się 

pozyskać środki z różnych źródeł zewnętrznych. Na przyszły rok zaplanowane również mamy 

m.in. budowę chodnika przy ul. Lubańskiej w Czerwonej Wodzie, remonty dróg: w Czerwonej 

Wodzie ul. Leśna i Wesoła, w Ruszowie ul. Harcerska, w Starym Węglińcu ul. Drzymały i 

Łużycka, w Okrąglicy drogi dojazdowe do gruntów rolnych, budowę oświetlenia drogowego,  

dokumentację hali sportowej w Czerwonej Wodzie i wiele innych drobniejszych inwestycji. 

Złożyliśmy wnioski na rozbudowę Domu Kultury w Czerwonej Wodzie, na utworzenie 



Centrum Rehabilitacji w Węglińcu, na realizację drugiego etapu przebudowy ul. Sikorskiego 

w Węglińcu, oraz na poprawę jakości oświetlenia na terenie gminy. W przyszłym roku 

nastawiamy się na projektowanie, na wykonanie dokumentacji projektowej Sali sportowej w 

Czerwonej Wodzie, kanalizacji i dokumentacji związanej z drogami aby można było aplikować 

o środki z projektów rządowych. Burmistrz wspomniał również o remoncie dworca kolejowego 

w Węglińcu i o budowie drewnianych wiat w Starym Węglińcu przy stawie, w Jagodzinie przy 

Klubie Seniora i w Węglińcu przy dworcu PKP. Burmistrz odpowiadając na pytanie radnego 

Stanisława Papieża o wysokość stawek za wywóz odpadów wyjaśnił, że wzrost kosztów 

spowodowany jest wprowadzeniem nowego regulamin zbiórki selektywnej (wprowadzonego 

ze względu na zmianę obowiązujących przepisów), wzrostem kosztów transportu, oraz 

wzrostem kosztów utylizacji. Gdybyśmy nie podnieśli cen to gmina ze swojego budżetu 

musiałaby dopłacić ponad 600 tys. zł. Bardzo duże koszty wynikają również z tego, że 

mieszkańcy nie segregują śmieci. Koszt utylizacji odpadów tzw. zmieszanych jest dużo wyższa 

niż odpadów segregowanych. 

Po zakończonej przez Burmistrza prezentacji Przewodniczący odczytał treść pozytywnej opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec, o możliwości sfinansowania deficytu budżetu 

Gminy i Miasta Węgliniec przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej (opinie RIO 

stanowią zał. nr 6 i 7) 

 

Następnie Przewodniczący Rady przekazał, że na wczorajszym wspólnym posiedzeniu 

wszystkie komisje wydały opinię pozytywną na temat Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 

W dalszej kolejności zostały wyświetlone autopoprawki. Nikt nie zabrał głosu więc 

przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia wniesionych propozycji autopoprawek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Tomasz Szymański, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

 

Radni przystąpili do głosowania w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

i Miasta Węgliniec. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Tomasz Szymański, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 468/XXIX/20 w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 5). 

 

2. w sprawie przyjęcia budżetu gminy Węgliniec na 2020 rok 



Ponieważ projekt budżetu został już omówiony Przewodniczący Rady przeszedł do odczytania 

pozytywnej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej (opinia 

RIO stanowi zał. nr 8) 

Przewodniczący Rady przekazał, że na wczorajszym wspólnym posiedzeniu wszystkie komisje 

również wydały opinię pozytywną na temat budżetu na 2021 rok. 

Realizując kolejny punkt procedury związanej z przyjęciem budżetu, Burmistrz przekazał, że 

każdy budżet jest organizmem żywym na którym pracujemy cały rok, więc mogą się w trakcie 

roku pojawić nowe zadania, które wprowadzimy, ponieważ mamy ambitne plany na przyszły 

rok. 

  Pani Skarbnik odniosła się do zastrzeżeń zawartych w opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. 

Nawiązując do następnego punktu w/w procedury, Przewodniczący Rady poinformował, że 

przed rozpoczęciem sesji, radni nie zgłosili żadnych wniosków nieuwzględnionych w opinii 

komisji 

 

 

4) przedstawienie stanowiska Burmistrza do przedstawionych opinii komisji stałych oraz uwag 

i zastrzeżeń zawartych w opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

 

 

 

 

5) odczytanie propozycji wniosków zgłoszonych przed rozpoczęciem sesji przez radnych i nie 

uwzględnionych w opinii komisji, 

 

 

 

 

6) przedstawienie ewentualnych autopoprawek do projektu uchwały, 

 

 

 

 

7) dyskusja nad projektem budżetu, wnioskami i autopoprawkami Burmistrza, 

 

 

 

 

8) głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Burmistrza, 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia wniesionych propozycji autopoprawek Burmistrza,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Tomasz Szymański, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

 

 

 

 

9) głosowanie uchwały w sprawie przyjęcia budżetu na 2021 r. 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia budżetu na 2021 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Tomasz Szymański, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 469/XXIX/20 w sprawie przyjęcia budżetu na 2021 rok (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 6). 

 

O godzinie 11:20 Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. 

Po wznowieniu posiedzenia o godzinie 11:40 kontynuowano omawianie uchwał. 

 

3. w sprawie zmian w budżecie 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Tomasz Szymański, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 470/XXIX/20 w sprawie zmian w budżecie (niniejsza uchwała 

stanowi zał. nr 7). 



 

4) w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej na rok 2021 

 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej na rok 2021.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Tomasz Szymański, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 471/XXIX/20 w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej na 

rok 2021 (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 8). 

 

5) w sprawie ramowych planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na rok 2021 

 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Tomasz Szymański, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 472/XXIX/20 w sprawie ramowych planów pracy komisji stałych 

Rady Miejskiej na rok 2021 (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 9). 

 

6) w sprawie ramowego planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej na rok 2021 

 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Tomasz Szymański, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 473/XXIX/20 w sprawie ramowego planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej na rok 2021 (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 10). 



 

7) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy i Miasta Węgliniec na rok 2021 

 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Tomasz Szymański, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 474/XXIX/20 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy i Miasta Węgliniec na 

rok 2021 (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 11). 

 

8) w sprawie ustalenia opłat targowych na obszarze Gminy i Miasta Wegliniec 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Tomasz Szymański, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 475/XXIX/20 w sprawie ustalenia opłat targowych na obszarze  

Gminy i Miasta Węgliniec (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 12). 

 

9) w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Tomasz Szymański, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 476/XXIX/20 w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych 

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 13). 

 

10) w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 



 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Tomasz Szymański, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 477/XXIX/20 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 14). 

 

11) w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Tomasz Szymański, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 478/XXIX/20 w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości 

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 15). 

 

12) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i zawarcie 

umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Tomasz Szymański, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 479/XXIX/20 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 16). 

 

13) w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z końcem 2020 roku 

 

 

 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Mirosław 

Piątka, Tomasz Szymański, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 480/XXIX/20 w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z 

końcem 2020 roku (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 17). 

 
Następnie przystąpiono do realizacji punktu SPRAWY ORGANIZACYJNE, w trakcie którego, poddano 

pod głosowanie wniosek Komisji Społecznej w sprawie możliwości utworzenia na terenie 

Gminy Węgliniec stanowiska Koordynatora ds. sportu, turystyki i rekreacji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Andrzej Fink, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, 

Tomasz Szymański, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

PRZECIW (1) 

Maria Fedyczkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Bogumiła Glonek, Elżbieta Grabowska, Stanisław Papież, Mirosław Piątka, Grzegorz 

Tyrakowski 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Peroński 

 
Następnie zapoznano się z korespondencją skierowaną do rady w okresie międzysesyjnym. 

 

Punkt ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA pominięto, gdyż nie zgłoszono żadnych 

interpelacji ani zapytań. 

 

W punkcie WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY; 

➢  

➢  

 

 

         Stwierdzając, że porządek obrad został wyczerpany, o godz. 12:30, 

Przewodniczący Rady oficjalnie zakończył posiedzenie słowami: „Zamykam 

dwudziestą dziewiątą sesję Rady Miejskiej Węglińca”. 

 

 

 

 Przewodniczący Rady 
 

 

                                                                                  Marek Wawrzynek 

  



 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotowała:  

Alicja Biardzka 

 


